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Statsministerens besvarelse af spørgsmål nr. 187 (REU alm. del). Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 

 
 

Spørgsmål nr. 187: 

 

”Vil statsministeren forklare, at hvis det der kommunikeres om via SMS er så vigtigt  

i forhold til informationssikkerheden, at SMS’er skal slettes automatisk efter 30 dage,  

hvorfor er det så ikke vigtigt at få dem journaliseret?” 

 

Svar: 

 

Spørgsmålet bygger på en præmis om, at der er et sammenfald mellem, hvornår SMS-

beskeder kræver omtanke med hensyn til informationssikkerhed, og hvornår der skal 

ske journalisering. Den præmis er ikke rigtig. 

 

Statsministeriet kan i den forbindelse henvise til den samtidige besvarelse af spørgsmål 

nr. 154 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg, hvor der bl.a. redegøres for baggrunden 

for opsætningen af statsministerens mobiltelefon.  

 

Samtidig henvises til Justitsministeriets besvarelse af 1. november 2021 af spørgsmål 

nr. 110 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg, der indeholder en grundig redegørelse 

for de regler, der gælder for bl.a. journalisering af SMS-beskeder.  

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Mette Frederiksen 

Dato: 09-11-2021 
Sagsnr.: 2021 - 9930 

Sagsbeh.: KSH/Juridisk Afdeling 
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